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\' ážení drtržstevn íci.

ťrrodemb,vchstručnězrekapitulor.alaktivitupředstavenstvavr.201']avprr,ním

polo1etí roku 2018. Následně budrr inlbrmovat o vlasttrím hospodaření družstva" dále r,ás

seztlátrrínr s ekonomickýnri výsledky. které samozřejmě navazují na vlastní hospodaření

družstva. a zár,,ěrem vás budu informovat o hlavních cílech hospodaření t, roce 2018,

předstal.enstvo zasedá pravidelně každý týden a navíc se Podle Potřeb,v koná

společné zasedání představenstva a kontrolní komise, Kontrolní komise má možnost se

kdykoliv zúčastnit schůze představenstva, Představenstvo od minulé členské schůze

pracovalo ve složení - ing. Nerad, předseda, pan Hrdlička místopředseda a Ing, Karel

Velechovský _ člen a kontrolní komise ve složení paní olga Dvořáková, ing, Václav

Balihar a paní Marie Dvořáková a ta je zuoveň předsedkyní kontrolní komise, Tým

zaměstnanců se prakticky během období neměnil, pouze odešla na mateřskou dovolenort

paní Vond rážkováa byl návazně přijat do pracovního poměru pan Tyller Vladimír, Byl

také přijat nor,ý traktorista p. spálenský zdeněk. 
,fl,to změny proběhly až v prvnínr

poioleti 2018,

K vlastnímu hospodaření,

Družstvo hospodařilo vroce 2017 na celkové vý-měře 838.84 ha. ztéto vl-měrY

bylo 777,41 ha orrré pťrdy a zbytek tvořil1, travní porosty, Loňský rok by1 z pohledu

výnosů spíše podprumětným. stále se projevuje obrovský deficit vláhy, který pokračuje

z minulých let. Porostům nahrála mírná zima, kdy ozimy praktick,v celou zimu

vegetovaly. Výnosy V roce 2017 činily r_r pšenic cca 6 t/ha, řepky 2,37 tlha,ječmen oz,6,7

t/ha, oves 3,6 tlha.kukuřice 8"4 t/h. hrách 2,6tlha slunečnice 2,3tlha, V roce 2017 jsnre

opět pěstovali cukernou řepu. smlouva je podepsána s Tereos TTD Dobrovice, Výnosu rt

cukerné řepy jsme dosálrly 76 tlhapři cukematosti 16 oÁ, Zaoralijsme cca 100 ha řepky

ozimé, zaotáníbylo z důvodu sucha na podzim 2016 anerovnoměmé vzchťyivosti řepkv,

poťosty byly napadeny mšicí broskvovott. na kterott běžné insekticidy nezabíralY, Na jaře

2017 jsme se snažili i,ýpadek řepk,v nahradit slunečnicí, ale zdůvodtt suclra slunečnice

nedala předpokládaný v1,,nos. takže ztrátu v řepce se podařilo jen částečrrě nahradit,

VŽivočišn{l,ýrobějsmepokračor,aliver-ýkrnrubýků.Dennípřírůsteksevprůměru

polryboval v rozmezí 1.1_1,3 kg/den. což znamenalo. že vyskladňovací váha býkťt se

pohybtlje v rozsahu 650_850 kg. Realizační cena se poh_vbovala vprůběhu roku 2017

kolem 49 Kčlkg žil,é váh.v. Pozitivenr je také to. Že celé toto stádo obhospodařu.|e pollze
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jederrpracovník. sanrozi,ejnlě s l.,1111_.,..Li trdklízení hrrojů. které se však lealizLrií přibližně

jedrlou za2_3 týdn1,. Dále rzhieJe;ll i:..tiížetrí celkor,ého stavu lraŠich r'lastních zvíř'at,

b,vla pcldepsána smlottva se společllrlsri _\trinralco na za|ištění výkrmu a karantén1, pro

dodaná zvííaía. ],ímto jsrne ciltěli .loeriit, abr stáje by11,,praktick1,'celý rok traPlněn1' a

zároveň realizace této smlourl přitlesla dnržstr-u nemalé Í-inanČní ProstředkY, BohuŽel

tl,to předpoklady se nepodařilo naplnit. Stáje b1,1i, plně pouze cca 2_3 rněsíce a po

odtransportování zvííat do zahrarriči trnna Animálko datší zvířata nedodala, Byla s ní

proto v letošním roce smlouva r,l por ězena a podepsárra smlouva s firmou Radek Michal

s.r.o. Vlastní zviíaíabudeme držet l,počtu cca 50-60 ks, bude je nám dodávat Statek

I_Ihřínov. kde změnou ředitele došlo k zlepšení kondice a zdravotního star,u skotu,

V roce 2017 družstvo r,ěnovalo i nadále úsilí i vzhledu areálu. kde b,vlo

pokračováno s rekonstrukcí hal_v K200 na sklad hnojiv. osiv a strojťr,

V roce 2017 jsme také investovali v oblasti mobilní zemědělské technik.v. kde

isme nakottpili nový přivěs pronar" čímž došlo předel,šínr k urychlení odvozu sklizených

plodin z pole. V první polovině letošního roku jsme odprodali samochodný postřikovač

JD a namísto něho zakoupili postřikor"ač nový- taktéž JD. s podstatně lepšími

r lastnostmi.

V obiasti vlastníků nedošlo v pruběhu roku 2017 k podstatným změnám,

přetrvávajícínr problémem je i nadále to. že se družstvo se stále musí vyrovnávat

s problémy překupů zemědělské půd.v od stávajících vlastníků různýmijedinci a subjekty,

kteří často nenabízejí adekvátní cenu Za tuto půdu a vlastníci z neznalosti problénru tuto

půdu prodávají. Jedna se o různé spekulanty-, za kterými r,ětšinou stojí cizí kapitál,

K ekonomickým výsledkům,

V průběhu roku 2017 doš1o bohužel v soul,islosti se změnor,r ÚČetnÍ- kdY Paní

olgtr Dvořákovou nahradila slečna Máslová Ze společnosti ITEAD a,S, k velmi

nepříiemnému zjištění . že jižod roku 2011 jsrne nesprávně vykazor"ali 1,g 1,ýkazech stav_v

nedokončené výrob.v. čímž docházelo k vylepšování hospodářského výsledku. což pro

nás znamenalo zbltečné oclvod,v daně z příimrr. které byl,v v,včíslen1" částkou téměř 900

tis. kč. po dťrkladném prošetření a nápravě jsme prostřednictvím daňového poradce

n'dubnu 2018 požádali f'inanční irřac1 o navrácení této Částk)'. Celá věc není do dneŠního
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clne uzavřena. probíirá nespočel xt]_-_li,.-_. PoražLiii za nezbýné se ktomlito problén-ru

r,rátitpodrobnějiapokr'rsitSe\\S\e:i.::.1:izrlikllproblém.

od roku 2011 včetně nedocházel.,, i,rtčett-iínl plogramu znaší vinv ke stornu NV

z mintrlých let a tírn star,NV stale ll..t,lst_r1. Stgndardni prilběh je takový", že běhen. roktr

se Nv průběžně počítá a účtuje 3 ile lonci roku pak stomuje (ke stornu dochazí již při

výpočtu hodnotou produkcí - po,11e nasta\ ůní r, požaclovaném období případný zb,l_tek

hoclnoty do 0. Nastavení výpočtu či stonra Nv je l,parametrech, kde v našich datech byla

pro l,šechna období konce roktt trasiarena blokace. Tedy PoŽadavek, abY se storno

neprovádělo.

VpodstatěchybíkaŽdoročníťtčtor.áníostornuNVběŽnéhorokutedysníženíHV

a <1aňového základu o t},to hodnot1,. Celkem nasčítaná hodnota za rok,v zpětně je

5.839.961,25KčPojejímzúčtování.StornujevŠevpořádku.Jepotřebasiuvědomit.Že

to isou náklady roků 201 l až 2016. ale kurnulovaná lrodnota i z předclrázejících

zdaňovacích období, Roku 2016 se týká částka 3.134.80l.- Kč. Účtovaní roku 20t7 je jíž

v pořádku.

l vzhledem k qiše uvedenému jsme rok 2011 ukončili Se záporrrým

hospodářským výsledkem minus 2,685 tis, Kč,

L r.edu zde několik ekonomických ukazatelťr týkajících se výsledků hospodaření:

Ukazatel Rok 2017 Rok 2016
Rozdii

zav-2a16

Tržby 22 078 25 168 -3 090

Výkonová
spotřeba

19 I02 20 840 -1738

Osobní náklady 4 503 4 053 450

Provozní
výsledek
hospodaření

1 805 5 348 -7 I53

Hospodářský
výsledek před
zdaněním

-2 685 _) 881 -6 566
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Ještě několik čísel týkajících se tlLalc,il,i jrl,ižstva

Ukazate1 Rok 201 7 Rok ]i_)i6
Rozdi1

2011-201,6

Aktiva 39 756 52 432 -I2 6]6

Dlouhodobý
hmotný majetek

24 991 :] )9I -2 294

oběžná aktiva 13 364 23 j26 -9 962

krátkodobé
oohiedávky

2 23l 4 9i9 -2 688

Vlastní kapitál 3108 l2I64 _9 056

krátkodobé
závazky

I1552 11229 )/)

Cizí zďroje 36648 40268 -3 620

Jak ve výsledovce, tak v íozvaze se projevila již výše zmtnéná skutečnost a dále

bylo celkové účetnictví podrobeno po všech strankách celkové kontrole a můžeme

konstatovat, že veškeré nedostatky byly napraveny,

přestože čísla nejsou zdaleka tak na pohled pěkná jako v minulém roce, je ťeba

konstatovat, že celkové hospodaření bylo dobré a družstvo opět postouPilo kuPředu ve

svém rozvoj i, cožse odrráží i v dosavadních qisledcíchzaletošní rok,

yéňerlt družstevníci,
je třeba opět věnovat vysokou pozornost hospodaření v letošním roce, kde se

musíme zaměřit na následující oblasti tak, byi opět nastartován růst, jak se o tom hovořilo

vYše.

reana se prakticky o obdobné úkoly, jako jsme si stanovili v minulém roce:

realizace vyrovnaného rozpočtu družstva

zajištění finanční stability a omezení závislosti družstva ttacizíchzdrojích

pokračování chovu skotu

nadále v návamosti na ťrnanční situaci pokračovat v postuPné obnově strojŮ

'ry-l§ffifre

Děkuji vámzapozomost
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